
  

 
 

Fællesbestyrelsen 

Tirsdag d. 27. maj 2025 kl. 19.00  – ca. 21.00 

Vel mødt i personalerummet i NR. NEBEL😊 

Der vil blive serveret boller med ost og pålæg 

 

Deltagere (udsendt til) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Elevråd, Louise, Marianne, Sigfred og 

Pernille 

 

 

Mødeleder: Hans Martin 

Hans Martin Stage (formand), Janni Linding Jessen 
(næstformand),  
Forældre: 
Jette Nygård, Andersen, Louise Christensen, Rebecca 
Lyhne Oster, Louise Skødeberg Nielsen, Sigfred R. Kyhn, 
Felix Thomas, repræsentant fra „Børnehavens Venner“  
Medarbejdere: 
Thomas Sørup Mortensen, Marianne Rasmussen, Heidi 
Danielsen, Lisbeth Danielsen 
Elevråd: 
 
Ledelse:  
Mette Alsaker, Morten Flyvbjerg Rosendahl, Mette Kristina 
Sørensen, Lone Vendelbo, Lene Korsgaard 

  
Tid Dagsorden Referat 

5 
min. 

Tjek på referat og dagsorden 
 

Godkendt 
 

 
15 
min 

Orientering/status: 
-En af matriklerne (NN) 
-Elevråd 
-Ledelse  

NN: Sidste skoledag forløb som vanligt godt. 
Vi er i prøveperioden, de skriftlige prøver er også forløbet 
godt. 
Børnehaveklassen og 1.klasse har sammen fremlagt et 
INNO-projekt for deres forældre en fredag eftermiddag. 
Det har 7.årgang ligeledes gjort en anden fredag 
eftermiddag, eleverne havde arbejdet med drømme. To 
meget fine fremlæggelser for forældre. 
SFOén har øvet til musikfestivalen i Outrup, det var en 
meget fin eftermiddag. 
Mellemtrinnene på Blåbjergskolen har været samlet 5 
fredage, hvor de sammen har haft INNO, her arbejdede de 
med 3 forskellige temaer som de fremlagde for alle de 
andre elever. 

10 Skoleudviklingssamtalen Ved samtalen deltog 5 elever fra indskoling og mellemtrin, 



min  hvor de fortalte om deres oplevelse af vores fredage med 
INNO. Selvom Kim i en periode vil være konstitueret 
skolechef, vil det være ham som følger vores udvikling 
med All learners. 
Der var god stemning ved deltagelse af børnene, de var 
specielt gode. 

10 
min 

Datoer: 
- Dimission 
- Sidste FB-møde i år 

Dimission er 25.juni 2025. Lene sender en hilsen fra FB. 
FB-møde 18.juni 2025 vil være med spisning, FB skal 
melde til/fra. 

20 
min 

Elevers kommunikation 
 

Vi oplever stigende upassende, krænkende og/eller 
racistiske udtalelser. Vi har i NN bestemt at vi har en 
periode med nul tolerance på mellemtrinnet. Det er en 
prøvehandling som kan udbredes senere. 
Der sendes info hjem om elevernes sprogbrug efter 
sommerferien. 

15 
min 

Orientering: 
Skoleåret 25/26 

Skolens resurser allokeres ud fra en timebank, hvor der er 
7 prioriteringer. En prioritering er klassens tid som vi vil 
inkludere i INNO hver fredag.  
Vi vil sætte spot på fremlæggelser for forældre af INNO-
projekter, og der udnævnes en medarbejder som vil 
arbejde med SoMe. 
De uddannede medarbejdere vil i det kommende skoleår 
afholde inspirationseftermiddage for det øvrige personale. 
Vi har ca. 20 elever som vil afprøve juniormesterlærer 
ordningen, hvor de vil være 3 dage på skolen og 2 dage i 
en virksomhed. 
Rikke Christensen vil holde oplæg om elever med 
højbegavelse i uge 27. 

25 
min 

Opslag på Aula/ 
drøftelse af ændring i princip 

Retningslinje kommer i MED, skal gerne ændres med en 
formulering med i direkte interesse for skolen. 

20 
min 

Videre drøftelse af princip for brug af 
digitale medier (mobilpolitik) 

Vedlæg til princip godkendes. 
 

 Evt. Overveje at repræsentanten fra Dagtilbuddet ikke er et 
medlem fra Børnebyens venner. Drøftelse af møde-
modellen i FB i det kommende skoleår. 

 Punkter til kommende møder 
 

”Hjernen og Hjertet” 
Tilsyn 

 
FORSLAG TIL KOMMENDE TILSYN 

 
- Budget 
- Fravær 
- Bevægelse 
- Kreative fag 

 
UDFØRTE TILSYN  
 
2021/22 
 

 
- Inklusion/AKT 
- Budget 
-  

 
2022/23 

 
- Digitale strategier 
- Budget 
-  



 
2023/24 

 
- Budget 
- 2-voksenordning 
- Dagtilbud 
- Antimobbestretegi 

 
 
2024/25 
 

- Antimobbestrategi 
- Budget 

 


